

IEGOR
ENCHÈRES • AUCTIONS

Est. 1982

MARDI LE 13 NOVEMBRE 2018 À 19H30

ART INTERNATIONAL
ANTIQUITÉS ET OBJETS D'ART
ART CANADIEN
BIJOUX
COGNACS ET WHISKYS DE COLLECTION
ART AFRICAIN

EXPOSITION

Le vendredi 9 novembre, le samedi 10 novembre,
le lundi 12 novembre et le jour de la vente, de midi à 17h00,
au 870 du Couvent, Montréal, Québec.
Attention : fermé dimanche 11 novembre

TUESDAY, NOVEMBER 13, 2018 AT 7:30PM

INTERNATIONAL ART
ANTIQUES AND OBJETS D'ART
CANADIAN ART
JEWELRY
COLLECTION COGNACS AND WHISKIES
AFRICAN ART

VIEWING

Friday, November 9, Saturday, November 10, Monday,
November 12 and on the day of the auction, from noon to 5pm,
at 870 du Couvent, Montréal, Québec.
Attention: Closed on Sunday, November 11

Provenant de successions, collections et divers, par ordre des liquidateurs ou ayants droits.
From estates, collections and others by order of trustees, executors or others.

Pour information et rendez-vous / *For information and appointments:*
514 344-4081 | info@iegor.net

CONDITIONS DE VENTES : Les lots seront vendus sans garanties, « tels quels » et sans réclamation. Les décisions du commissaire-priseur sont sans appel (les indications données sont approximatives). La vente est faite au comptant. L'acquéreur paiera en sus des enchères 20% de frais et les taxes s'il y a lieu.

ORDRE D'ACHAT : Le commissaire-priseur et les experts se chargeront gratuitement d'exécuter les ordres d'achat pour les amateurs qui ne peuvent être présents à la vente. Les ordres pourront se faire par lettre, Internet, téléphone ou télécopie, avant 18h, le jour de chaque vente, s'il vous plaît.

PAIEMENT : Comptant, chèque certifié, virement bancaire, cartes de crédits, en devise canadienne. Rapport de condition disponible sur demande.

CONDITIONS OF SALE: Lots are sold without guaranties or recourse and « as is ». The Fine Art auctioneer's decisions are final (all information are approximate). Items purchased at the auction must be paid for immediately. A charge of 20% over and above the hammer price, as well as taxes (when applicable) are added to all lots purchased at the auction.

ABSENTEE BIDS: The Fine Art auctioneer and the experts will be pleased to execute absentee bids free of charge for those who are unable to attend the auction. Bids may be placed by mail, Internet, telephone or fax, before 6pm, the day of the auction, please.

PAYMENT: Cash, certified cheque, wire transfer, credit cards (Visa, MasterCard) in Canadian Dollar. Condition report available on request.